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Protokół Nr XX/2012 

 

 

z XX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 29 czerwca 2012 r. 

 
 

Ad. 1 

XX zwyczajna sesja rozpoczęła się w sali narad nr 7, Urzędu Gminy w Krośnicach przy ul. Sportowej 4 o 

godzinie 13
00

, a zakończyła o godz. 15
25

. 

 

 

…Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan, który powitał zebranych Radnych, Wójta 

Mirosława Drobinę, Wicewójta Witolda Sitarskiego, Sekretarza gminy Dariusza Stasiaka, który jest 

jednocześnie radnym Sejmiku Woj. Dolnośląskiego, Skarbnika gminy Marzenę Lis-Długosz, Dyrektora BS w 

Krośnicach Zygmunta Rupocińskiego, Sołtysów, Przewodniczących Rad Sołeckich, Kierowników jednostek 

organizacyjnych, przedstawicieli prasy lokalnej, oraz wszystkich obecnych na sali (lista obecności Zał. nr 1). 

 

 

 Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że do biura rady wpłynęły dwa Wnioski od Wójta Gminy 

Mirosława Drobiny w sprawie wprowadzenia zmiany do porządku obrad. (wnioski stanowią zał. nr 2 i zał. nr 

3). 

Zmiana dotyczy dodania do pkt. 6 Podjęcie uchwał;  ppkt  13, 14, 15 i 16   

 

Ppkt 13 w sprawie  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Krośnice w 2012 roku, 

 

Ppkt 14 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie  ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

 

Ppkt 15 w sprawie zmian w statucie szkolnego schroniska Młodzieżowego w Krośnicach, 

 

Ppkt 16 w sprawie wysokości opłat za usługi świadczone w szkolnym schronisku Młodzieżowym w 

Krośnicach. 

 

Drugi Wniosek dotyczy zmiany polegającej na zmianie  brzmienia tytułu projektu uchwały ppkt. 12  

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego na opracowanie dokumentacji 

technicznej dla zadania pn. „Przebudowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 448 na odcinku 

Wierzchowice-Krośnice”, 

 

ppkt. 12 otrzymuje brzmienie:  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Krośnice dla Województwa Dolnośląskiego na realizację 

zadania z zakresu transportu i łączności. 

 

Czy Pan Wójt podtrzymuje wnioski? 

TAK, Panie Przewodniczący. 

 

Czy radni mają  jakieś propozycje do porządku obrad? 

Nie widzę. 

 

Wobec powyższego przystępujemy do głosowania porządku obrad wraz z jego zmianami:  

Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanych zmian w porządku obrad? 
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Stwierdzam, iż porządek obrad wraz z jego zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy, z ogromną radością wręczyli  PODZIĘKOWANIE dla radnego 

Mariusza Mazika za wyjątkową postawę jaką wykazał udzielając niezbędnej i profesjonalnej pomocy 

poszkodowanym w wypadku drogowym w czasie wolnym od służby. 

…gromkie brawa… 

Radny Mariusz Mazik podziękował wszystkim i życzył sobie, aby nigdy nie musiał z otrzymanej apteczki 

korzystać.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu ?  

Stwierdzam przyjęcie protokołu – jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan podziękował wszystkim radnym, sołtysom za wzięcie udziału w 

Turnieju Charytatywnym zorganizowanym dla trójki dzieci tragicznie zmarłej matki. 

Podziękowanie również dla Pani dyrektor Joanny Monastyrskiej za pomoc w zorganizowaniu turnieju.  

 

Ad. 4 

Wnioski i interpelacje radnych. 

Radny Rafał Staniecki skierował pytanie do sekretarza gminy Dariusza Stasiaka. Na jakim etapie jest sprawa 

Internetu szerokopasmowego w Gminie Krośnice? 

 

Odpowiedź zostanie udzielona w pkt. sprawy różne. 

 

Ad. 5  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Mazik przedstawił: 

Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za 2011 rok, 

 Opinia Komisji Rewizyjnej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 rok, 

zał. nr 5, 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

za 2011 rok, zał. nr 6, 

 Przedstawienie Wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, zał. 

nr 7,  

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, zał. nr 8. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał: 

 

1) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujący się – 3, podjęła 

Uchwałę nr XX/95/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krośnice za 2011 r., która stanowi 

zał. nr 9 do niniejszego protokołu, 

2) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 11, przeciw – 3, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/96/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Krośnice z wykonania budżetu Gminy Krośnice za 2011 r., która stanowi zał. nr 10 do niniejszego 

protokołu, 

Brawa dla Wójta Gminy Mirosława Drobiny… 
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Wójt Mirosław Drobina podziękował Radnym za udzielenie absolutorium. Podziękowanie skierował również do 

swoich bezpośrednich współpracowników Wicewójta Witolda Sitarskiego, sekretarza Dariusza Stasiaka, 

skarbnika Marzeny Lis-Długosz oraz wszystkich pracowników. Powiedział, że było to wielkie wyzwanie i ciężka 

praca, która nie zawsze spotykała się ze zrozumieniem, ale dążenie ku lepszemu okazało się być dobrym 

kierunkiem i dzisiaj można stwierdzić, że inwestycje które zostały zrealizowane, które są jeszcze  w trakcie warte 

były ryzyka dla dobra lokalnej społeczności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan i Wiceprzewodnicząca Zofia Adamus w imieniu radnych 

podziękowali Wójtowi za dotychczasowe dokonania. 

 

Brawa dla Wójta Gminy Mirosława Drobiny… 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 min przerwy. 

 

O godz. 14
30

 zostały wznowione obrady. 

 

3) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/97/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2012, która 

stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu, 

4) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/98/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie zmiany Uchwały nr XIX/93/2012 Rady 

Gminy Krośnice z dnia 7 marca 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Krośnice na lata 2012-2022, która stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu, 

5) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/99/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 2012, która 

stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu, 

6) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/100/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krośnice, która stanowi zał. nr 14 do niniejszego 

protokołu, 

7) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/101/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w trybie bezprzetargowym, która 

stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu, 

8) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/102/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy gminami Milicz, Krośnice, Cieszków w zakresie współpracy 

na rzecz bezpieczeństwa i porządku publicznego, która stanowi zał. nr 16 do niniejszego protokołu, 

9) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/103/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie 

Bukowice, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 540/2, która stanowi zał. nr 17 do niniejszego 

protokołu, 

10) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/104/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie Łazy, w 

granicach działki o numerze ewidencyjnym 27/7, która stanowi zał. nr 18 do niniejszego protokołu, 

 

11) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/105/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie 
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Żeleźniki, w granicach działek o numerze ewidencyjnym 106/3 i 107/2, która stanowi zał. nr 19 do 

niniejszego protokołu, 

 

12) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/106/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Gminę Krośnice dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania z zakresu transportu i 

łączności, która stanowi zał. nr 20 do niniejszego protokołu, 

13) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/107/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krośnice w 2012 roku, która 

stanowi zał. nr 21 do niniejszego protokołu, 

 

14) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/108/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie  ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

która stanowi zał. nr 22 do niniejszego protokołu, 

15) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/109/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie zmian w statucie szkolnego schroniska 

Młodzieżowego w Krośnicach, która stanowi zał. nr 23 do niniejszego protokołu, 

 

16) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujący się – 0, podjęła 

uchwałę nr XX/110/2012 z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie wysokości opłat za usługi świadczone w 

szkolnym schronisku Młodzieżowym w Krośnicach, która stanowi zał. nr 24 do niniejszego protokołu, 

 

Ad. 7 

Odp. na wnioski i interpelacje radnych. 

Sekretarz gminy Dariusz Stasiak - obecnie w przygotowaniu są niezbędne dokumenty przetargowe odnośnie 

budowy Internetu w gminie. Specyfikacja istotnych warunków zamówienie jest analizowana przez prawnika 

urzędu. Po otrzymaniu poprawionego projektu SIWZ zostanie opublikowane ogłoszenie o zamówieniu. Sprawa 

dla gminy jest pionierska dlatego wymaga większej ilości czasu przygotowanie niezbędnej dokumentacji. 

 

Ad. 8 

Sprawy różne. 

Radny Rafał Staniecki podziękował w imieniu kolegów, którzy głosowali za udzieleniem wójtowi 

absolutorium. Wyraził swoje zadowolenie z prac wykonanych na rzecz rozwoju Gminy Krośnice. Mówił o 

częściowej poprawie stanu dróg gminnych oraz o tym, że przybywa przystanków autobusowych.  

 

Radna Maria Skibińska zgłosiła brak oświetlenia w miejscowości Suliradzice. 

 

Radny Piotr Morawek w imieniu opozycji pogratulował wójtowi uzyskania absolutorium, chwilę później 

powiedział, że konstruktywna opozycja jest potrzebna Radzie. Radny posłużył się żargonem piłkarskim dając 

„żółtą kartkę” wójtowi. Następnie powiedział, że to głosowanie nie świadczy jednak, że my jako opozycja nie 

widzimy i nie doceniamy pracy pana wójta i jego samorządu. Przypomniał wójtowi o zebraniach wiejskich – 

wyborczych na których padały konkretne obietnice, a oprócz nowego przystanku w Czeszycach żadna z 

obietnic wójta nie została do tej pory zrealizowana, przynajmniej w okręgu wyborczym radnego. Radny 

wyraził swoje obawy względem przyszłego budżetu, sugerował szukanie oszczędności. Jednak nie potrafił 

wskazać w którym miejscu powinny one nastąpić na pewno nie na drogach i w oświacie. Przypomniał 

zebranym, że podatki w naszej gminie są jednymi z najwyższych w województwie dolnośląskim. Stąd to 

ostrzeżenie dla wójta. Ostatecznie radny Piotr Morawek gratulując wójtowi absolutorium zapewnił, że jako 

opozycja dalej będzie wspierać działania wójta i to nie jest tak, że jest przeciwny wszystkiemu i wszystkim. 

 

Sołtys wsi Czeszyce Stanisław Ratajek – ponownie pytał co ze świetlicą wiejską w ich miejscowości? 
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Następnie sołtys apelował o wycięcie zakrzaczeń na drodze gminnej między Czeszycami a Borzynowem. W 

imieniu poszkodowanych rolników przez srogą zimę, przymrozki i grad, sołtys prosił o pozytywne rozpatrzenie 

podań w sprawie umorzenia podatku rolnego. 

Kolejna prośba dotyczyła interwencji u właścicieli gruntów, którzy nie dbają o wygląd swoich działek, a 

konsekwencją tego jest nieestetyczny wygląd miejscowości i utrata punktów w Konkursie na Najładniejsze 

Sołectwo Gminy Krośnice. 

 

Odpowiedzi udzielił wójt gminy Mirosław Drobina. 

 

Wójt gminy Mirosław Drobina na początku odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Morawka, nie ukrywał 

żalu do trójki radnych, którzy nie udzielili poparcia w głosowaniu o udzielenie absolutorium za wykonanie 

budżetu w 2011 roku. Powiedział, że właśnie inwestycja w oświatę spowodowała taką, a nie inną kondycję 

finansową gminy, a upomnienie osobiście odbiera jako „czerwoną kartkę”. 

 

Wracając do spraw sołtysa wsi Czeszyce. Rozmowy na temat świetlicy w Czeszycach  były już z sołtysem 

przeprowadzane oraz zostały przedstawione wizje i koncepcje na rozwiązanie tego problemu. Wójt prosił o 

uzbrojenie się w cierpliwość do nowego budżetu. Następnie poprosił pana Krzysztofa Skrzypczyka, aby zajął 

się sprawą świetlicy w Czeszycach i sprawdził stan techniczny obiektu. 

Pobocza są wykaszane sukcesywnie i przyjdzie czas na pobocza w Czeszycach i innych miejscowościach. 

Podania dotyczące umorzeń, rozłożeń na raty czy przesunięcia terminu płatności są rozpatrywane na bieżąco.   

Kwestia wykaszania i utrzymania porządku na prywatnych działkach to sprawa każdego mieszkańca, który ma 

obowiązek przestrzegać zasad regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie.   

 

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu młodzieży zaprosił wójta, wicewójta, sekretarza, radnych, sołtysów, 

zaproszonych gości na nocne czuwanie modlitewne za Ojczyznę. Jest to cykl spotkań, które odbywają się w 

każdej parafii naszej gminy. Kolejne spotkanie odbędzie się 29.06.2012 r. w Kościele Parafialnym w 

Krośnicach godz. 19
00

. 

 

 

Ad. 9 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan,  o godzinie 15
25

 

zamknął  obrady XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Rady Gminy   

  

 


